
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 25. 9. 2007. 
 
Přítomni:    doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková, ing. Lauterbach 
Omluveni:  doc. Novák, 
Hosté::        prorektor ing. Cyhelský, Mgr. Frič. 
 

1. Proděkan Pavlík informoval vedení o možnosti podat přihlášku k patentové ochraně 
výsledků získaných katedrou chemie při řešeni projektu GA ČR  a o následném 
převodu mezinárodní patentové přihlášky  dr. J. Malého z katedry biologie do formy 
ochrany vynálezu. 

2. Vedení PřF diskutovalo termín konání imatrikulací v Litvínově. Proděkanka 
Kořínková zjistí možný termín účasti rektorátu a následně dr. Dvorníková dohodne 
přítomnost starosty Litvínova a ředitele školy Schola humanita Mgr.Turbáka. 

3. Proděkanka Kořínková informovala: 
- od října zavádí na svém oddělení pravidelné porady se studijními referentkami 

a striktně rozdělí kompetence mezi referentky, 
- vedení se zabývalo návrhem dr. Pelikána na otevření kurzu v rámci CCV ve 

spolupráci s Úřadem práce, tajemník si vyžádá u dr. Pelikána rozpočet a dále 
bude řešeno na kolegiu děkana, 

- proděkanka informovala o aktuálním počtu studentů zapsaných ke studiu na 
PřF, 

- vedení se zabývalo problémem se zajištěním výuky kurzů ECDL na katedře 
informatiky a hledalo možná řešení. 

4. Vedení PřF odsouhlasilo stejně jako v loňském roce příspěvek 10.000,- Kč 
„Studentské unii UJEP“ na akci věnovanou studentům prvních ročníků. 

5. Dr. Sýkorová Dvorníková informovala o sportovní akci, která se bude konat 
k příležitosti 2. výročí vzniku PřF. Dne 7. 11. 2007 od 15 hod. ve sportovní hale PF 
proběhne volejbalový turnaj. Dr. Dvorníková upřesní organizaci a podmínky účasti. 

6. Proděkan Balej informoval: 
- do místnosti 503 v půdní vestavbě je plánovaná videokonferenční místnost 

s rychlým připojením a technickým zázemím, 
- začátkem října bude vyhlášen program Intereg, informace má ing. Štefaniková. 

7. Tajemník informoval: 
- dne 18. 10. 2007 od 9 do 14 hod. proběhne na venkovním prostranství České 

mládeže promoakce firmy Emco za podmínek stejných jako na květnové akci, 
- upozornil, že v době prázdnin se na PřF zvýšily náklady na telefonní hovory.  

8. Na poradu vedení PřF ohledně jednotného vizuálního stylu byli přizváni prorektor 
Cyhelský a Mgr. Frič. Mgr. Frič představil návrh loga UJEP a potažmo loga 
jednotlivých součástí. Manuál užívání jednotného vizuálního stylu bude zpracován do 
konce letošního roku, pak se fakulty mohou rozhodnout zda nový styl budou používat 
nebo ne. 

  
 
  
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 



 
Zapsala: Y. Jůzová 


